

《单词百科:sociological是什么意思?sociological怎么发音?sociological的解释和用法》

英语单词sociological是什么意思?sociological怎么读?sociological怎么发音?简答网为您整理了sociological的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



sociological怎么读

sociological的读音:[, s ə ʊ s i ə ' l ɒ dʒ i k l]

sociological的意思

1、adj.社会学的, 社会学上的;

sociological的双语例句

1、Frech will present their findings at the American Sociological Association's annual meeting in Montreal on Sunday.

弗雷希将会在加拿大蒙特利尔召开的美洲社会学协会年会上交流他们的研究成果.

2、Modern education law which includes the law of adult education has obvious characteristics of sociological jurisprudence.

现代教育法包括成人教育法具有鲜明的社会法的特征.

3、However, the abstract deduction of concepts and sociological criticism are not what we prefer.

但是, 抽象意义上的概念推演与问题化的社会学批判并不是我们所推崇的方法.

4、This paper analyzes Internet extramarital love affair with the method of sociological survey.

运用社会学调查方法对网络婚外恋作了初步研究.

5、Perhaps the leading exponent of sociological jurisprudence was Roscoe Pound.

美国社会法学派最具代表性人物是罗斯科.庞德.

6、This article is a sociological ethnography of a Chinese immigrant social dance subculture in Japan.

本文是有关在日本的中国人移民交谊舞亚文化的社会学民族志.

7、Psychological and sociological studies were emphasizing the importance of the family.

心理学和社会学研究都强调家庭的重要性。

8、Montesquieu's sociological " formalism " is insensitive to the problems of genesis and change.

孟德斯鸠的社会学的 “ 形态论 ” 对发生和演变的问题漠不关心.

9、The sociological study of religion moved from the centre to the periphery of sociology.

宗教的社会学研究从社会学的中心学科变成了边缘学科。

10、Chambliss. " A Sociological Analysis of the Law of Vagrancy . "

流浪者法律之社会学分析 > .

以上是简答网为您整理的sociological怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于sociological的用法、sociological的释义、sociological的相关详情请点击：
：<https://dict.jiandongshicai.cn/sociological>

